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Dobrý den, 
 
je až s podivem, jak jste přesvědčená o svých znalostech šelem. Bohužel, je zcela patrné, že o nich 
nevíte naprosto nic a nebyla jste schopná o nich ani cokoli nastudovat. Přesto svoje nepravdivá 
tvrzení vydáváte za pravdy. 
 
Občané, kteří zvířata krmí a starají se o ně, jistě ví, proč kočky loví a není třeba jim to vysvětlovat. 
Považuji již za zbytečné to na této úrovni rozebírat.  
Jen znovu opakuji, že žádná nemoc „prašivina“ neexistuje. Zřejmě máte na mysli svrab, který se 
běžně léčí. 
 
Proč nejsou věci nazývány správnými jmény? Proč se občané, kteří Vám dali důvěru, nesmějí 
dozvědět, že krmit kočky se již nezakazuje?„ Kočky krmit nezakazujeme, cílem článku bylo upozornit 
na zákaz znečišťování veřejného prostranství.“  (citát) 
  
Domnívala jsem se, že nám jde o společnou věc – ochranu a blaho zvířat. Vám to navíc přikazuje 
zákon. Vaše rozporuplné odpovědi však vypovídají něco jiného.    
Z Vašeho postoje je i zřejmé, že ani správné informování občanů nepovažujete za důležité.  
 
Znovu Vás žádáme o zveřejnění faktu, který potvrzuje Váš výše uvedený citát. 
Pokud ani tentokrát nebude celá záležitost vyřešena ve prospěch dezorientovaných a pokutou 
vystrašených občanů a také ve prospěch zvířat, která jistě za skutečnost, že se ocitli bez domova a 
bez potravy nemohou, budeme občany informovat v tisku nebo  pomocí letáků, kde si již občané ze 
všech Vašich stanovisek a tvrzení  vyvodí závěr sami.   
 
Za ohz zdraví 
Jana Zerzánová 
 

 
 


